## 裘錦秋中學(屯門)



#### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

#### 家長通告 2023-2024/180 網上填寫 2024/25 學年「學生資助計劃綜合申請」

敬啟者:

茲接獲在職家庭及學生資助事務處學生資助處發出有關 2024/25 學年可在網上填寫「學生資助計劃綜合申請」。經網上申請可提早收到資助,請有意申請的家長留意附件資訊。

如有查詢,請致電 2461 1555 與學生福利組張鎮良主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月十一日

## 裘錦秋中學(屯門)



### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

# Parents Circular 2023-2024/180

# Filling in of "Applications for Financial Assistance Schemes for Students" for the 2024/2025 School Year

Dear Parents/Guardians,

We have been informed by the Working Family and Student Financial Assistance Agency regarding online applications for the "Applications for Financial Assistance Schemes for Students". By applying online, you may receive financial assistance in advance. Parents who are interested in applying are advised to take note of the attached information.

Should you have any enquiries, please contact Mr Cheung Chun Leung via 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal